
Zápis z jednání výboru 

DO ZUŠ Vimperk, z. s. 

ze dne 9. 1. 2025 

 

Přítomni: Jan Hrdlička, Petr Staněk, Tomáš Tobisch, Bohuslav Fleišmann 

Omluven: Pavel Vališ 

 

program: 

1. Zhodnocení činnosti DO za rok 2024 

2. Přehled o stavu financí za rok 2024 

3. Příprava členské schůze 

4. Příprava plesu DO 

5. Různé 

 

 1. Petr Staněk zhodnotil rok 2024 jako velmi úspěšný. Vyzdvihl úspěšné 

vystoupení orchestru v Chorvatsku a zvlášť ocenil výkon orchestru při vítězství v celostátním 

kole soutěže ZUŠ. Z pohledu vykonané práce se povedlo i tradiční prázdninové soustředění 

orchestru. U vánočních koncertů zmínil i opakující se problémy s nedostatečnou kapacitou 

MěKS Vimperk. 

 

 2. Jan Hrdlička seznámil s výsledky hospodaření spolku za rok 2024. Celkový 

výsledek hospodaření je - 11.080,51 Kč. Detailní přehled je zvláštní přílohou zápisu. 

 

 3. Body členské schůze, která se bude konat 17. ledna 2025: 

• zahájení, informace o činnosti výboru, zhodnocení činnosti DO 

za rok 2024 - Pavel Vališ, Petr Staněk 

• hospodaření spolku – Jan Hrdlička 

• plán akcí na rok 2025 – Petr Staněk, Pavel Vališ 

• organizace plesu DO 2025 – Pavel Vališ, Petr Staněk 

• výběr členských příspěvků na rok 2025 (částka 100/200 Kč) - Jan 

Hrdlička 



• různé 

• diskuze, závěr 

 

Petr Staněk a Jan Hrdlička zajistí drobné občerstvení pro členy spolku. 

  

  4. Příprava plesu: vstupné stejné jako v loňském roce: sezení 300,--, stání 200,--. 

Tombola ve stejné ceně jako v roce 2024: 50,--/20,--. Zahájení předprodeje 4. 3. 2025 u J. Hrdličky 

v ZUŠ – č. 104. Výbor doporučuje zahájit zajišťování tomboly co nejdříve, způsobem obvyklým. 

K vlastní organizaci přípravy tomboly a souvisejících věcí se výbor ještě sejde.  

 

  5. Členům výboru byly J. Hrdličkou předloženy přihlášky nových členů: Caroline 

Staroba, Rosenkrantzová Johanna, Pešková Eliška, Štefaníková Viktorie, Fleischmannová Štěpánka, 

Pergler Antonín, Boroš David, Doul Filip. Všechny členy přijal výbor jednomyslně.  

 Petr Staněk a Pavel Vališ znovu osloví bývalé členy Do (Kavan, Kluibrová, Štoural) z důvodu 

vrácení oblečení. Již v roce 2024 neuhradili členský příspěvek a nezúčastňují se akcí DO. 

 

 Petr Staněk informoval o nových dotačních titulech města Vimperk. Pro DO přichází v úvahu 

pořízení mikin. Pavel Vališ osloví firmu VAVI, která by byla schopná mikiny ušít. Předmětem jednání 

bude kalkulace, střihy apod.  

 

   

 

Bohuslav Fleišmann – v. r. 


